



## 慈善籌款晚宴 2019

### Charity Dinner 2019

慈善籌款晚宴於 2019 年 8 月 23 日假尖沙咀 The ONE 東海薈 • 拉斐特舉行，超過 250 位來自不同界別的友好及服務使用者家屬出席支持活動。本會特別感謝各界人士慷慨解囊，認同及支持本會服務，活動籌得逾 60 萬元善款。活動所籌得善款，讓本會繼續積極發展非資助項目，包括牽蝶康兒中心、關愛家庭、愛共行家庭支援服務等，這些非政府資助服務極需外界的支持才得以繼續發展。

晚宴除了美酒佳餚外，節目亦非常豐富。當晚設有慈善義賣本會服務使用者制作的手工藝品、康姨曲奇禮盒，和由著名畫家阿虫家人捐贈的阿虫印畫。當晚更特設慈善抽獎環節，以及天水圍地區支援中心服務使用者於席間演唱助慶，晚宴於歡笑聲中結束。本會在此感謝所有善心人慷慨贊助和參與，不但是作為關懷社會及推動傷健共融社會的好榜樣，更支持本會在推動共融路走得更遠。



The Charity Dinner was held on 23 August 2019 at East Ocean • Lafayette, The ONE, Tsim Sha Tsui. More than 250 partners from different sectors and family members of our service users attended and supported this significant event. The Society is particularly grateful to all of the sponsors and donors for their generosity, the event raised more than \$ 600,000. All funds raised will enable the Society to continue to develop non-subsidized services, included Hin Dip Hong Yee Centre, Family Care Homes and Family Support Service, all of the non-subsidized services require the support of communities to sustain.

Besides the delicious dinner, diverse programmes was planned for the charity dinner. Charity sale was held

as well, we encouraged the guests to support us by purchasing Madam Hong Bakery's Cookies Gift Set, handmade handicrafts and Ah Chung paintings donated by Ah Chung's Family. Lucky Draw was held, and our service users of Tin Shui Wai District Support Centre sang and celebrated with our guests. The Society would like to thank you all of the kindhearted donors for all of the generous sponsorship and participation. They are not only being role models of caring for the society, but also supporting the Society to go further on the road of promoting inclusive society.